
Over de verbouwing van het gemeentehuis hebben we de volgende vragen:  

 

1. Hoe staat de investering van het gemeentehuis in de boeken (Є)?  

Het investeringsbedrag staat nog niet in de boeken. We vragen eerst een 

voorbereidingskrediet en in Q4 2023 zal de besluitvorming van het definitieve 

investeringskrediet plaatsvinden. 

 

2. Welke afschrijvingstermijn is er aan die investering gekoppeld?  

We hanteren de volgende afschrijvingstermijnen: 

- Voor de bouwkosten en de vaste inrichting 25 jaar;  

- Voor de installaties en de losse inrichtingen 17 jaar;  

- Voor ICT en audiovisueel 5 jaar. 

 

3. Er is genoemd dat "het verbouwen van het huis in verband staat met een verplichting 

binnen de omgevingswet". Klopt deze uitspraak? Kunt u dat toelichten?  

Het betreft geen verplichting. De omgevingswet geeft richting aan de vorm van 

dienstverlening en ook stimuleert deze vroegtijdige participatie. Participatie is een manier 

om beleid, plannen en uitvoering vorm te geven met de mensen over wie het gaat en 

voor wie je het doet. In essentie draait het dan ook om heel goede communicatie en 

samenwerking. Namelijk een organisatie die in gesprek gaat met klanten, inwoners of 

stakeholders en oprecht geïnteresseerd is hun wensen, zorgen en ideeën. Met de 

herinrichting van het gemeentehuis kunnen we dit beter faciliteren en stimuleren.   

 

4. Tot wanneer loopt het huurcontract van Vraagwijzer?  

De huurovereenkomst loopt tot en met 31 december 2024. 

 

5. Welke referentieprojecten zijn er bezocht?   

Er zijn bezoeken gebracht aan Gemeente Woensdrecht in verband met ervaringen 

inhuizen concept Vraagwijzer en Rucphen voor publiekshal en totaalplaatje voor de 

herinrichting. Daarnaast zijn er verkennende gesprekken gevoerd met gemeente 

Oosterhout. Ook zijn er vanuit de VNG en VDP (vereniging Directeuren Publiekszaken) 

landelijke online sessies georganiseerd over de herinrichting van een gemeentehuis, 

omdat dit een landelijke ontwikkeling betreft. Enerzijds werden daar plannen van andere 

gemeenten besproken en ook konden er zaken getoetst worden bij alle deelnemers. 

Referentiebezoeken zijn onderdeel van de aankomende fase naar het Voorlopig Ontwerp. 

Op basis van de bevindingen van het schetsontwerp en ervaringen vanuit andere hoeken, 

kunnen de juiste referentieprojecten gekozen worden. 

Ervaring op gedaan met dergelijke inrichtingsprojecten van ontwerpers waarin zelfde 

activiteiten en inrichtingselementen terug komen zijn o.a.: gemeentehuis Etten-Leur en 

campus BUas Breda. 

 

6. Zijn die referentieprojecten bezocht door de ambtenaren of door de designer?   

Collega-gemeenten Woensdrecht, Rucphen en Oosterhout zijn bezocht door ambtenaren. 

Evenals de online sessie van VNG en VDP.  

De ontwerpers hebben vanuit in deze fase geput uit eerdere ervaringen en zullen in de 

komende fase gezamenlijk met ambtenaren de referentieprojecten bezoeken. 

 

7. Hoe verhuurbaar zijn de vrije ruimten op de eerste en tweede verdieping?  

- Op de eerste verdieping zou gedacht kunnen worden aan de (backoffice van de) 

ketenpartners van Vraagwijzer. Het is in ieder geval van belang dat de organisaties in 

hetzelfde (veiligheids)regime zitten. 



- Voor de tweede verdieping zijn meer mogelijkheden; 

o Intern binnen de gemeente; spaar je kosten mee uit, 

o Overheidsinstanties uit de gemeente of die naar de gemeente toe willen, 

zelfde regime, bij voorbeeld Rijkswerkplek (hub), 

o Andere organisaties gelieerd aan de gemeentelijke activiteiten, vanuit zorg of 

onderwijs, die nu elders zitten (eventueel door gemeente gesubsidieerde 

organisaties 

o Maatschappelijke organisaties, zoals Humanitas of Vluchtelingenwerk, of 

vrijwilligersorganisaties die kantoorruimte zoeken, 

o Commerciële derden, hiervoor zullen wel toegangsmaatregelen moeten 

worden getroffen.  

Om huurders te vinden moet je, je uiteraard wel inspannen. 

Hoogte van de huur die je kan vragen is afhankelijk van diverse zaken en moeten in 

lijn liggen met het vastgoedbeleid.  

 


